


# CLASSIC DRIVER



## 2001 BMW Z8 - Roadster

Roadster

Price	<b>USD 264 238</b> EUR 218 000 (listed)	Drive	LHD
Year of manufacture	2001	Interior colour	Black
Mileage	44 000 km / 27 341 mi	Condition	Used
Gearbox	Other	Location	
Interior type	Leather	Exterior colour	Black
		Car type	Convertible / Roadster

### Description

- Nur 44.000 km!
- Deutsches Fahrzeug, 2 Vorbesitzer
- Sehr gepflegter Zustand, Erstlack

#### Beschreibung:

Der BMW Z8 wurde auf der IAA 1999 präsentiert. Zwischen März 2000 und Juli 2003 wurden 5.703 Exemplare in Handarbeit gefertigt. Der Roadster wurde von den Lesern der Zeitschrift „Motor Klassik“ im Jahr 2003 als „Klassiker der Zukunft“ in der Rubrik „Offene Fahrzeuge“ gewählt.

Dieser BMW Z8 wurde am 18.05.2001 in Deutschland über die BMW Niederlassung Leipzig ausgeliefert und hat lediglich 2 Vorbesitzer. Der Wagen weist eine Laufleistung von nur 44.000 km auf, ist sehr gepflegt und unfallfrei. Alle Bordpapiere inklusive Produktionsbuch mit Prospekt und dem dazugehörigen Miniatur Z8 und 3 Fahrzeugschlüssel sind vorhanden.

Ein sehr schönes Exemplar mit großem Klassiker-Potential, in dem nicht nur James Bond in „Die Welt ist nicht genug“ im Jahr 1999 eine gute Figur macht!

**Ausstattung:**

6-Gang-Schaltgetriebe, Airbags, Alarmanlage, ABS, Klimaanlage, elektr. Lenksäulenverstellung, Radio, CD-Wechsler, Freisprecheinrichtung, Leichtmetallräder, Xenonlicht, Hardtop in Wagenfarbe mit Gestell, etc.

**Motor:**

5,0-Liter-V8-Motor mit zwei obenliegenden Nockenwellen, 400 PS, V-max. 250 km/h (Werksangaben)

---

- Just 44.000 km!
- German delivery, 2 owners
- Excellent condition, first paint

**Description:**

The BMW Z8 was presented at the 1999 IAA. 5703 exemplars were built between March 2000 and July 2003. The Roadster was voted as "Classic of the Future" by the readers of the German "Motor Klassik" in 2003 in the category "Open Cars".

In 2001 this BMW Z8 was delivered in Germany via the BMW dealership in Leipzig and only has 2 previous owners. The car has a total mileage of only 44.000 km, is in excellent condition and had no accidents! The original service booklet including the production book with brochure and the corresponding miniature Z8 and 3 car keys are available.

A beautiful exemplar with high classic potential in which not only James Bond in "The world is not enough" in 1999 thrilled the audience.

**Equipment:**

6-speed manual gearbox, airbags, alarm, ABS, air condition, electr. steering length adjustment, radio with CD changer, hands-free, alloy wheels, xenon light, hardtop, etc.

**Engine:**

5,0-litre-V8-engine with two overhead camshafts, 400 hp, V-max. 250 km/h (fact. spec.)

**Thiesen Hamburg GmbH**



Griegstr. 73

22763Hamburg

Germany

**Phone** +49-404503430

**Fax** +49-4045034330

**Mobile phone** +49-1725401560

<http://www.thiesen-automobile.com>

---

<https://www.classicdriver.com/en/car/bmw/z8/2001/809897>

© Classic Driver. All rights reserved.